
PROTOKOLL

fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 15/5 1950 på Stadion.
Närvarande: Nordlund, Rinman, Dunér, Hellborg, Liliequist.

§ 1. Öppnadé Nordlund sammanträdet och hälsade Bertil Norden
skjÖld välkommen till en diskussion om vissa planer inför 
jubileumsfirandet. Nordenskjöld åtog sig att till H.K.H. 
Kronprinsen framföra föreningens önskan, att Högst Densam
me ställde sig som beskyddare av SM-arrangemanget 1951 i 
Hammarbybacken. Även Prins Bertil skulle uppvaktas i sam
ma ärende.

§ 2. NordenskjÖld framförde en förfrågan från Svenska Cykel
förbundet om DIF såsom en av förbundets stiftare ville 
bidraga med ett kontantbelopp på c:a 500 kronor till för
bundets 50-årsjubileum. Styrelsen måste dock avslå denna 
begäran, vilket Nordenskjöld lovade framföra så skonsamt 
som möjligt till vederbörande pedaltrampareförbund. Nor
denskjöld förde även på tal ett önskemål från Djurgårds
kyrkan om att bli ihågkommen med någon gåva i samband med 
DIF:s 6o-årsjubileum, bl.a. diskuterades en brudkrona, ett 
antependium (med Djurgårdens klubbmärke) m.fl., men av 
kostnadsskäl beslöt styrelsen tills vidare låta saken be
ro. Nordenskjöld skulle dock uppehålla den kyrkliga kon
takten och återkomma om något lämpligt förslag dök upp.

§ 3. Liliequist orienterade om resultatet av föreningens pro
test till Svenska Handbollsförbundet i fråga om degra
deringen av representationslaget: utsikterna för lagets kvarstannande i div. II, norra hade ljusnat i och med att 
seriekommittén tillstyrkt, att den nämnda serien under ett 
övergångsår utökades att omfatta 11 lag.

§ 4. Ett krav från CentralHotellet i Eskilstuna på ersättning 
för ett par förstörda filtar remitterades till bordtennis
sektionen att av den med det snaraste regleras.

§ 5. Övergicks till sammanträde med skidsektionens arbetsut
skott. Hedjersson och Wising lämnade rapport om att 
Idrottsstyrelsen kostnadsfritt verkställt avvägning av 
Hammarbybacken. Parkavdelningen hade sträckat en delvis 
ny väg, vilken föreningen hade möjlighet att få anlagd 
såsom övningsuppgift för Kungl. Svea Ingenjörskår. En 
anhållan härom skulle via Idrottsstyrelsen tillställas 
Ingenjörskåren. Parkavdelningen hade meddelat sig intres
serad att i stället för trätrappan lägga upp en permanent 
underhållningsfri trappa delvis utförd i sten och lagd 
i serpentiner. Backens plan skulle utfyllas i hästsko- 
form, sedan vissa undersökningar gjorts om tåligheten i 
en under planet nedlagd kulvert.
Wising efterlyste en offert av den 9/ll/49 från Kasper & 
Höglund och önskade en rapport om ärendets behandling.

§ 6. Gavs skidsektionen tillstånd att påbörja arbetet med SM-
lotteriet.

§ 7. Redogjorde Kemmlert och Carlqvist för omständigheterna i 
samband med skidbackens ombyggnad i vintras, varefter 



mötet ansåg sig kunna konstatera, att räkningen på kr. 6.795 
kr. måste betecknas som skälig. Nordlund meddelade den när
varande representanten för byggfirman, att likvid kunde på
räknas i sinom tid.

§ 8. Diskuterades en dansbaneanläggning vid Sickla. Skidsektionen 
skulle göra närmare utredning.

§ 9. Hellborg meddelade för brottningssektionens del, att Fritz 
Alm förklarat sig vilja stå kvar i föreningen som medlem 
men inte som revisor. Beslöts att underrätta förste revisor- 
suppleanten Calle Sundholm, att han härmed upphöjts till 
ordinarie revisor.

§lo. En framställning från boxningssektionen att få förbereda 
ett returbesök av den skotska boxningstruppen för tävlingar 
i Stockholm i höst godkändes.

§ 11. En framställning från Åke Johansson om erhållande av kr. 
309:00, som av honom lagts ut 1943 för tandläkarevård åt en 
handbollsspelare, bordlades tills Rinman gjort en närmare 
undersökning.

§ 12. Ett belopp på kr. 74:50 fastställdes för utbetalning till 
Gillis Unger.

§ 13. Diskuterades kommittéerna för jubiléet, platsen för dettas 
firande - Grands spegelsal föreslogs - samt styrelsens vår
fest med damer. Beslöts att avvakta ordföranden Sven Larsons 
hemkomst och ytterligare utreda dessa frågor.

§ 14. Uppdrogs åt sekreteraren att meddela Svenska Skidförbundet 
att fredagen den 26/5 var olämplig dag för det sammanträde, 
som förbundet begärt med föreningens styrelse, eftersom 
denna dag dominerades av allsvenska matchen AIK-Djurgården. 
Beslöts samtidigt att Larson, Dunér, Rinman, Hedjersson, 
Wising och Liliequist skulle representera vid detta samman
träde .

§ 15. Avslutades sammanträdet.


